

1. Mötets öppnande.

19:50

2. Närvarande.

Tobias "Sai" Eriksson

Samuel "Rheev" Eklund

Pontus "Mithra" Lindblom

Erik "Erikonr" Persen

Loke "Kiyoshi" Lonegran

Elga "Matte" Glaesson (20:45)

3. Val av mötesordförande.

Saiaiai?

4. Val av mötessekreterare.

Erikonr

5. Val av justerare.

Kiyoshi

6. Meetups.

Det har varit en meetup i Göteborg! 6~10 personer kom på meetupen!

Det var en bra lokal med en övervåning som passade väldigt bra som sovplats. Om det skulle bli många personer så skulle man kunna använda övervåningen till aktiviteter på dagarna för att sedan stänga ner det mot natten så att folk kan sova ostört.

I framtiden bör man fråga en bra tid innan om vilka datum som fungerar bra för meetupen.

Ska folk som inte är Aku ta tag i situationen med Sveroklokalen? Beslut bör tas när fler folk är närvarande.

7. Försäljningsutbud.

Kolla med Ada eller se till att han är med på nästa möte så att vi kan komma fram till om vi ska beställa spelen genom J-list eller Sai-list.

8. Materiellpunkten.

Under meetupen så lades inga nya problem med datorerna till märke.

⑨. Broschyrer.

Nachos är inte här.

10. Facebook.

Bilder från meetupen har lagts upp på Facebook men det bör skrivas lite om det. Ska
Glaeg skriva om det?

11. Hemsidan.

Det skall tittas på om man ska kopiera inlägg från Facebook till hemsidan.

12. Verksamhetsgrupper/Slack

Slaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaack!

13. Konvent.

Närcon vinter 23-26: februari.

14. Seki Banki.

Är någon med koll här? Ja!

Vi är kunder hos Nordea nu!

15. Övriga frågor.

16. Oh wait, nevermind...

Hedersalkis: Mikko

17. Nästa Möte.

16 November 19:00 2016

18. Mötets avslutande.

21:10